
                                                                                    

 

              ČLENSKÁ SCHŮZE NOVÉ VEDENÍ NEZVOLILA 

K prasknutí naplněná klubovna na zimním stadionu, dnes řešila v rámci mimořádně svolané 
členské schůze, rezignaci všech členů výkonného výboru. 

Jelikož se ani po dlouhé diskuzi do vedení klubu nepřihlásil nikdo z přítomných, proto 
nemohlo být nové vedení zvoleno. Tím pádem stávající výkonný výbor dostal od členské 
schůze drtivou většinou následující úkoly: 

1. VV musí vypovědět smlouvu na nájem hřiště k 30.6.2018 a do nového soutěžního ročníku 
žádný tým pod hlavičkou FOTBAL STUDÉNKA nepřihlásí. 

2. VV připraví a dohodne převod veškeré mládežnické základny do klubu SK Statek Nová 
Horka do 30.6.2018 tak, aby byla nová sezóna v jednotlivých kategoriích již zahájena pod 
hlavičkou SK Statek Nová Horka. 

3. VV musí řádně vyúčtovat veškeré dotace s ohledem na ukončení činnosti klubu a značka 
FOTBAL STUDÉNKA bude nadále evidována pro případ obnovení své sportovní činnosti v 
budoucnosti. 

Je nám velice líto, že fotbal ve Studénce končí, ale členská schůze dala jasně najevo, že se 
nenecháme vydírat vlastníkem areálu, kterým je TJ MSV Studénka. Ačkoli se může zdát 
přesun základny jinde pro některé problematický, tak ve skutečnosti je Nová Horka součástí 
města Studénky, a proto může toto spojení fungovat. Dejme tomu čas. 

                   



 


